
Zaradi razmer na Kosovu
Ijudi postaja strah

S to mislijo so člani predsedslva občinskega
komiteja ZKS začeli, pa tudi končali razpravo
o ocenah in stališčifa v zvezi z urejanjem razmer
na Kosovu.

Člani predsedstva so se najprej podrobneje sez-
nanili s stališči predsedstva CK ZKS in v nadalje-
vanju razpravljali o problemih. za katere so na
koncu ugotovili, da jih težko ocenjujejo, saj kljub
informacijskemu preboju na Kosovu še ne pozna-
jo pravih razmer v tej pokrajini.

V teh podopustnih časih so člani predsedstva
ugotovili, da v naši občini zaenkrat ni zaslediti
nacionalističnih izpadov, čeprav je razprava o raz-
merah na Kosovu prisotna na vseh sestankih in
upravičeno je, da Ijudje čutijo strah in nezaupanje
pred tem, če je sploh še možen izhod iz nastalih
razmer.

V razpravi je bilo jasno rečeno, da pohodi in
mitingi problemov na Kosovu, kakršnikoii že so,
ne bpdo rešili. Vsi komunisti v občini pa bomo
morali redno spremljati vse oblike organiziranja
pripadnikov drugih narodnosti izven SZDL, kar
po oceni članov predsedstva ne sme biti sprejem-
Ijivo. Republiška konferenca SZDL je po mnenju
nekaterih razpravljacev prepozno reagirala na po-

budo, da se organizira miting v Sloveniji, saj
danes ne razpolagamo z nič bolj globalnimi ocena-
mi kot pred tedni, ko smo za predlog prvič slišali.
Informacij o tem, kako te razmere sprejema al-
bansko ljudstvo, nimamo, nimamo podatkov
o učinkovitosti ekonomske pomoči, ki jo je Slove-
nija nudila Kosovu po letu 1981, nimamo podat-
kov o odlivu kapitala s te pokrajine, ki kljub
ekonomski pomoči ni postala nič bolj bogata ozi-
roma bolje rečeno, nič manj revna.

Dejstvo je, da smo v družbi, na Kosovu in
v Srbiji priče ekonomski, politični, posebej pa še
moralni krizi, ki onemogoča strpen dialog in nor-
malno reševanje problemov. Ljudi je strah in
strah jih bo, so dejali v razpravi člani predsedstva,
dokler bo država ukrepala po občutkih, nihče pa
točno ne bo vedel, kaj se sploh dogaja, k čemu to
pclje in kaj nas čaka.

Komunisti o teh problemih težko sprejemamo
stališča, saj jih ne poznamo, so dejali razpravljalci
in sklenili, da bodo od ZKJ zahtevali jasno oceno
razmer, ne glede na to koga bo prizadela. Le tako
se bodo lahko sami postavili v bran nesprejemlji-
vim zahtevam in podpirali zdrave ideje.
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